
Prinses Beatrix heropent Molen van Sloten op 7 juni, 

een beeldverslag 

Foto’s: Cees Fisser (lossen van de vang); overige foto’s en tekst: Tamar Frankfurther. 

Kijk terug naar Hart van Nederland van SBS6 op 7 juni. 

  

Op vrijdag 7 juni 2024 kwam H.K.H. Prinses Beatrix naar Sloten 

om de molen te heropenen na de grootscheepse renovatie, die 

overigens nog lang niet is afgerond.  

Maar, nu de molen weer wieken heeft en zijn rondjes kan 

draaien was het hoog tijd voor een feestje om deze mijlpaal te 

vieren. Beatrix’ moeder Juliana had op 11 september 1991 de 

Molen van Sloten geopend. Het was bijzonder dat haar dochter 

Beatrix nu de vang kwam lossen. Binnen in de molen is er weinig 

ruimte. Daardoor kon bijna niemand meekijken wat daar 

gebeurde. Dit is uw kans om alsnog een glimp op te vangen van 

het hele programma waar de prinses bij betrokken was.  

        
Molenvoorzitter Frans Urban  was  Beatrix kreeg een bloemetje  

gastheer en verwelkomde de   van David Frankfurther (3).  

prinses precies op tijd op de   Vader Guido moest zijn zoon 

door de gemeente speciaal    er wel van overtuigen die   

hiervoor opgepoetste Akersluis.   mooie bloemen af te staan…  

https://youtu.be/dmmD0oj5BBk


Het molenbestuur wilde hiermee Davids in 1996 overleden 

grootvader P. Hans Frankfurther, oprichter van de molen, eren. 

   
Een welkomstwoord van Urban   Bestuurslid Jolanda Edema geeft 

in de tuin achter de molen te     uitleg bij de maquette met o.a. 

midden van de genodigden.   huizen uit het dorp Sloten. 

    
Molenmanager en molenaar Hanno In de hal van de molen geeft  

van Harten geeft uitleg over de wer- Frans Urban uitleg bij een  

king van de vijzel, bonkelaar en ko- filmpje over de vele restauratie- 

ningsspil, zodat water van de polder werkzaamheden, die al zijn  

naar Ringvaart kan worden gepompt. uitgevoerd. 

Molenaar Hanno vertelde ook dat de molen – na het lichten van 

de vang – “voor de prins” draait: “Of eigenlijk voor de prinses, 

omdat u er vandaag bent.” Dat betekent dat de wieken wel 



draaien, maar dat er geen water wordt verplaatst. Dat kan nog 

niet, omdat de vijzel eerst nog moet worden afgevijld. 

   
Daarna kwam prinses Beatrix naar buiten en loste zij samen met 

molenaar Hanno van Harten de vang. Normaal gesproken 

gebeurt dat op de stelling, maar omdat de lift in de molen nog 

niet werkt, hadden de molenaars er met een slimme constructie 

voor gezorgd dat zij dit vanaf de straat kon doen. Door aan het 

touw te trekken werd het bovenwiel binnen in de kap van de 

molen gedeblokkeerd waardoor de wieken gingen draaien. 

Vervolgens ging de prinses met haar gevolg weer naar binnen en 

proostte molenvoorzitter Frans Urban op het welslagen van dit 

deel van de grote restauratie.  

  



   
Toen was het tijd voor twee tafelgesprekken met de prinses. Het 

eerste levendige en prettige gesprek ging over ‘de molen en de 

buitenwereld’. Aan tafel zaten erevoorzitter en medeoprichter 

van de molen Ko Kuiper, zeer actieve vrijwilliger Desirée 

Biermans, molenvoorzitter Urban, Slotenaar en directeur van 

Van Waveren Transport B.V. Es van Waveren, grote Vriend van 

de molen Raymonde van den Oudenrijn en Guido Frankfurther, 

die sinds eind jaren tachtig vrijwilliger bij de molen is. 

 

Het tweede gesprek had als thema ‘behoud en onderhoud van 

de molen’. Ook dit gesprek verliep gemoedelijk en de prinses  

– beschermvrouwe van de vereniging De Hollandsche Molen – 

was zeer geïnteresseerd en bleek al aardig ingevoerd in de 

materie. Haar gesprekspartners waren nu: Theo IJpma, die als 

vrijwilliger een belangrijke rol speelt bij de restauratie en de 

verduurzaming van de molen, vrijwilliger ‘technische dienst’ 

Frits van Millingen, Marcel Azzolini, directeur Amsterdam Van 

Lochem, die al sinds de start de molen fors sponsort, molenaar 

Maud van Westerhoven en molenaar-manager Hans Schutte.  

  



   

Ondertussen konden de genodigden, grote sponsoren, buren, 

molenvrijwilligers en andere personen die de molen 

ondersteunen met een drankje gezellig bijpraten. Wijkagent 

Mahasin Rahmouni hield een oogje in het zeil.  

   

   
Ko Kuiper, Grote Vriend van de molen Jaap Rost Onnes en anderen 

nemen afscheid. De afsluiting van een prachtig en waardig evenement! 


